



Date: 23th November 2023

التاريخ: 23 نوفمبر 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali

سعادة السيد / حامد أحمد علي المحترم

Chief Executive Officer - Dubai Financial
Market

الرئيس التنفيذي-سوق دبي المالي

Dubai- United Arab Emirates

دبي- الامارات العربية المتحدة

H.E. Dr. Maryam Buti Al Suwaidi

سعادة الدكتورة مريم بطي السويدي المحترمة

Chief Executive Officer- Securities and
Commodities Authority

الرئيس التنفيذي- هيئة الأوراق المالية والسلع

Abu Dhabi -United Arab Emirates

أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Board of Directors Meeting Number
5 of 2023 of Drake & Scull International PJSC
(the "Company")**

**الموضوع: نتائج اجتماع مجلس الادارة الخامس لعام
2023 لشركة دريك اند سكل انترناشيونال ش.م.ع
("الشركة")**

Reference to the above subject, we would like to inform you that the Board of Directors of Drake & Scull International PJSC held its Fifth meeting of 2023 on Thursday 23/11/2023 at 11:00 Am at the Offices of the Company, and the results are below:

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، نود إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة دريك اند سكل انترناشيونال ش.م.ع قد عقد اجتماعه الخامس لعام 2023 في يوم الخميس الموافق 2023/11/23 في تمام الساعة الحادية عشرة صباحاً في مكتب الشركة وتم الاتفاق على ما يلي:

1. The Board of Directors approved the previous minutes of meeting.
2. The Board of Directors approved Calling the Annual General Assembly meeting to consider and approve the increase in the share capital of the Company by way of rights issue to the existing shareholders

1. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على محضر اجتماع مجلس الادارة السابق.

2. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على دعوة الجمعية العمومية السنوية للإنعقاد وذلك للنظر في زيادة رأس مال الشركة عن طريق إصدار حقوق الأولوية للمساهمين الحاليين



subject to the approval of the Securities and Commodities Authority (“SCA”) and Dubai Financial Market (“DFM”) concerning the terms of the capital increase and its timing. Furthermore, the Board resolved to commence discussions with the regulatory authorities including DFM and SCA to resume the trading on the Company’s shares and to discuss the capital restructuring.

شريطة الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع وسوق دبي المالي على شروط وموعد زيادة رأس المال، كما تمت الموافقة على بدء المناقشة مع الجهات التنظيمية بما في ذلك سوق دبي المالي وهيئة الأوراق المالية والسلع لإعادة التداول على أسهم الشركة ومناقشة هيكلة رأس المال.

3. The Board of Directors discussed the Company’s routine and operational matters.

3. ناقش السادة أعضاء مجلس الإدارة الامور الروتينية والتشغيلية للشركة.

Sincerely Yours,

Dana Abualghanam

Board Secretary

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

دانا أبو الغنم
أمين السر



ابو الغنم